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RADYGMMjkie 
Lasowice Wielkie Lasowice Wielkie, 23 września 2022 r. 

Protokół nr 37/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 23 września 2022 r. 

Pan Norbert Barcz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej o godzinie 13:00 

otworzył posiedzenie Komisji Rewizyjnej, które odbywało się w Sali Narad Urzędu 

Gminy w Lasowicach Wielkich, po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 3 członków komisji, co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Radny Rafał 

Goroński, był nieobecny w trakcie posiedzenia Komisji, nieobecność usprawiedliwiona 

u Przewodniczącego Komisji. 

Komisja obradowała w składzie: 

• Norbert Barcz - przewodniczący; 

• Brygida Kasprzyk - z-ca przewodniczącego; 

• Adam Młynarczyk - członek komisji. 

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

• Daniel Gagat- Wójt Gminy Lasowice Wielkie; 

• Izabela Dokupił - Skarbnik Gminy Lasowice Wielkie. 

Pan Norbert Barcz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

propozycję porządku obrad: 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

2. Analiza sprawozdania Wójta za okres między sesjami 
3. Sprawy bieżące 

W dniu posiedzenia Komisji przekazano Uchwałę Nr 289/2022 z dnia 22 

września 2022 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie przyjęła przedstawiony porządek obrad (3 

głosy „za"; 0 „przeciw"; 0 „wstrzymujących się"). 
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Ad. 1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

Przewodniczący Komisji Pan Norbert Barcz odczytał Uchwałę Nr 289/2022 z 

dnia 22 września 2022 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Opolu - podkreślił, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 

opiniuje pozytywnie przedłożoną przez Wójta Gminy Lasowice Wielkie informację o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r., ale w uchwale zwrócono 

uwagę, że w odniesieniu do zrealizowanych w I półroczu 2022 r. wielkości ujętych w 

budżecie Gminy Lasowice Wielkie, Skład Orzekający wskazuje na wprowadzone 

zmiany w przepisach prawa, jak również na zagrożenia jakie dla stabilności 

gospodarki finansowej gminy niesie obecna (nierozpoznana w pełni) sytuacja 

ekonomiczna w kraju, w tym rosnący poziom inflacji i kosztów obsługi długu. 

Czynniki te mają bezpośredni wpływ na gospodarkę finansową jednostek samorządu 

terytorialnego, w tym na wykonanie zaplanowanych w uchwale budżetowej na 2022 

r. wielkości mających istotne znaczenie dla zachowania relacji, o których mowa w art. 

242 oraz art. 243 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, 

umożliwiających zgodne z prawem uchwalenie budżetu w latach przyszłych. 

Komisja przeanalizowała zarządzenie nr 464/22 Wójta Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 30 sierpnia 2022 r. w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2022 roku oraz informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Członkowie Komisji zauważyli, że wysokość kwot po stronie wydatków 

zawartych w informacji za I półrocze 2022 roku w dużym stopniu kształtowane już są 

przez inflację. Przewodniczący Komisji Pan Norbert Barcz zapytał, jaka jest sytuacja 

największego dłużnika - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zaległość wraz z odsetkami 

zostanie do końca roku spłacone. Przewodniczący Komisji zapytał, z przedłożonej 

informacji wyłania się obraz stanu finansów Gminy - jaki jest pomysł Skarbnik na 

budżet Gminy na rok 2023 - Pani Skarbnik wyjaśniła, że przede wszystkim muszą 

być poczynione oszczędności, ponieważ wzrosły znacznie wydatki bieżące. Pan 

Norbert Barcz zapytał w którą stronę pójdą oszczędności przy planowaniu nowego 

budżetu na 2023 r. - Pani Skarbnik wyjaśniła, że w pierwszej kolejności należy 

pokryć wydatki bieżące, dopiero pozostałe środki można przeznaczyć na inwestycję, 

jeśli wydatki bieżące nie zostaną pokryte z dochodów bieżących wówczas na 
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inwestycję zostanie niewiele środków. Pan Barcz reasumował, że jest realne 

zagrożenie że zabraknie środków na inwestycje, Pani Skarbnik wyjaśniła, że może 

oszczędności spowodują, że w budżecie pozostaną wolne środki które będzie można 

przeznaczyć na inwestycje, pod warunkiem że wolne środki nie zostaną 

przeznaczone na rosnące wydatki bieżące. 

Komisja przyjęła informację przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze 

półrocze 2022 r. oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Ad. 2. Analiza sprawozdania Wójta za okres między sesjami. 

Ze względu na krótki czas pomiędzy sesją, a terminem posiedzenia komisji 

punkt nie był procedowany. 

Ad. 3. Sprawy bieżące 

Komisji nie przedłożono spraw bieżących do procedowania. 

Po wyczerpaniu tematów ustalonych w porządku obrad posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zamknął posiedzenie Komisji które trwało od 

godziny 13.00 do godz. 13.30. 
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